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Geachte leden van de fracties, 

 
Schoolbestuur Aves is bezorgd over huidige ontwikkelingen van Onderwijshuisvesting binnen 

Voorzien in Vastgoed (VIV) 

Als schoolbestuur van Aves schrijven wij u deze brief omdat we ons hevig zorgen maken om de 

consequenties van keuzes rondom de VSO op de Campus voor nieuwbouw en renovatie van 

basisscholen in Emmeloord en de dorpen in de komende jaren. 

Wij werken op dit moment op basis van de planning in het huidige IHP 2019-2023. Vanwege 

herziening van de normbekostiging vindt daarin al vertraging plaats. Gewijzigde keuzes voor de 

Campus, met daarbij behorende extra financiële verplichtingen, zal impact hebben op de planning 

van het IHP. Verdere vertraging of afstel van projecten zien wij als risico. Dat is beslist niet in het 

belang van inclusief onderwijs op de basisscholen in de dorpen. 

 
Het schoolbestuur van Aves stimuleert in alle dorpen inclusief onderwijs 

Het bestuur van Aves spant zich in deze periode enorm in om in de verschillende dorpen 

gesprekken te ondersteunen die inclusief onderwijs stimuleren. In steeds meer dorpen zien we 

daardoor een samenwerkingsschool ontstaan. Die samenwerkingsschool is tegelijkertijd ook de 

enige dorpsschool. We kennen die situatie nu al in Kraggenburg, Nagele, Luttelgeest, Rutten en in 

2024 ook in Creil. Na deze stap is het realiseren van nog meer inclusief onderwijs beter haalbaar. 

Deze ontwikkeling om te komen tot één dorpsschool verkleint daarnaast de investeringskosten 
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voor het IHP. Daarmee dienen we als schoolbestuur het algemeen belang enorm voor de 

gemeente Noordoostpolder. 

 
Als schoolbestuur maken we ons grote zorgen dat een keuze voor extra bouwinitiatieven rond de 

Campus het programma binnen het IHP voor het basisonderwijs in de dorpen Marknesse, Ens en 

Bant op laat schuiven. 

Voor al lopende gesprekken in Marknesse en Ens kan dat stagnatie of zelfs doorkruising van een 

waardevol en geldbesparend proces zijn. 

 
In Marknesse wordt hiervoor op 3 oktober een ouderavond in Marknesse georganiseerd. 

Door de keuze in het IHP 2018-2022 om scholen op één locatie te vestigen hebben de drie mr-en 

van de drie basisschoen in Marknesse een verzoek bij het bestuur van Aves neergelegd om ook 

voor één fusieschool annex kindcentrum te gaan in Marknesse. In het kindcentrum worden dan 

kinderopvang en onderwijs geïntegreerd. 

Dit levert de gemeente besparingen op in de toekomst: van drie naar één gebouw, waarbij door de 

samenwerking ook minder lokalen nodig zijn dan op dit moment. 

De beoogde startdatum van de nieuwe fusieschool is 1 augustus 2025. In het Programma & 

Overzicht Onderwijshuisvesting 2023 heeft de raad hiervoor onder Aanvraag 3 een 

voorbereidingskrediet vastgesteld. De voormalige planning vanuit het IHP wordt vertraagd van 

2022 naar 2025. Wij vinden het ongewenst dat, als de mr-en en ouders hun uiterste best doen om 

de gemeente tegemoet te komen door de samenvoeging van hun scholen, de gemeente daarna 

zegt: u moet nog een aantal jaar wachten op een nieuwe schoolgebouw. De kinderen van één 

school in Marknesse zouden dan op 3 locaties gehuisvest zijn. 

Dat zal er daarnaast voor zorgen dat het schoolbestuur ook inkomsten misloopt voor het daardoor 

langer benodigde personeel. Als het bestuur de school formeel fuseert valt op dat moment 

namelijk ook een fors deel van de inkomsten weg. 

Kortom: we vragen u expliciet om het traject van de drie basisscholen in Marknesse om te komen 

tot één kindcentrum op één locatie in 2026 niet te laten verstoren door andere besluiten binnen 

het IHP. 

 
Ook in Ens staat een ouderavond gepland voor de ouders op 14 september a.s. 

Een vergelijkbaar traject als in Marknesse loopt op dit moment ook in Ens. Door het teruglopend 

leerlingenaantal op een van de scholen zijn de mr-en van de drie scholen in Ens in gesprek gegaan 

met het schoolbestuur. De ouders in de mr-en zien in deze aanleiding een kans om ook voor Ens 

na te denken over één kindcentrum inclusief basisschool op één locatie voor alle kinderen van Ens. 



3 

 

 

 
 

 
 
 

Op 14 september worden ouders in Ens gehoord over deze mogelijke stappen. Deze avond wordt 

georganiseerd door de mr-en van de drie scholen in nauwe samenwerking met Dorpsbelang Ens. 

 
In het IHP 2018-02022 stond opgenomen dat er in Ens van drie naar twee schoollocaties 

toegewerkt zal worden in de komende periode. In het Programma en Overzicht 

Onderwijshuisvesting 2023 heeft de raad onder Aanvraag 4 een voorbereidingskrediet 

beschikbaar gesteld voor de voorbereiding van een traject van renovatie. Door de stijgende 

bouwprijzen en de toegenomen bouweisen voor schoolgebouwen is het ook voor de situatie van 

Ens logisch om nieuwbouw te overwegen in plaats van renovatie. De mr-en gaan in gesprek met 

de ouders in het dorp om een grotere stap te maken. Zij richten zich op het vormen van één 

kindcentrum op één locatie. Door te kijken naar een nieuwe locatie kunnen ook de 

verkeersstromen daarbij in ogenschouw worden genomen. 

Ook voor het traject in Ens geldt: 

we vragen u expliciet om het traject van de drie basisscholen in Ens om te komen tot één 

kindcentrum op één locatie in 2026-2027 niet te laten verstoren door andere besluiten binnen 

het IHP. 

 
Als schoolbestuur Aves zijn we natuurlijk bereid om onze brief verder inhoudelijk aan u toe te 

lichten. U kunt daarvoor contact met mij opnemen via telefoon of mail. 

 

 
Met vriendelijke groet, 

 
 
 

Jos Timmermans 

Voorzitter college van bestuur Aves 

Mobiel: 06-……………... 

Mail: ……………@aves.nl 
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